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                        Randi Fechtenburg 
                         Over Hollufvej 12, 5220 Odense SØ 

2929 5871 |  randi.fechtenburg@skolekom.dk 

Dato og mødetidspunkt: 
7.08.18  
kl. 16.00-18.00 

Mødested:  
Hos Gitte 
Thyras Alle 32, 5250 Odense SØ 
 
 Deltagere: Åse, Jan, Trine, Rene, AG, Randi, Tue, Kathrine og Gitte 

Afbud:   

Dagsorden 
O: Orientering, D: Drøftelse, B: Beslutning Referat: Gitte 

1 Tovholderopgaver, se ref. 9. juni- O Gennemgået af AG 

2 Økonomi - O 
 

Peter gennemgår næste gang imens vi andre spiser kage – lækker kage – hjemmebagt eller fra 

Lagkagehuset 😊 

3 Er alle aktiviteter på plads? Hvilke mangler? 
Aktivitetsoversigt bliver lavet 6. aug. 

Dansetræf Korup – rettes til Næsbyhallerne. 
Høvdingebold Rantzausminde? 
Der mangler 2 kidsvolley stævner som Randi får styr på snarest 
Flagfootball Frøbjerg Orte deadline skal være den 15/4 
Gitte lover at få sendt 0. kl. arr. Til Åse. Gitte kommer med en dato…. 
Vi godkender den med disse rettelser. Kan Jacob evt. gemme den i PEG fil så den kan lægges på 
FB? Kunne redigeres løbende og lægges op evt. til efterårsferien. 
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4 Facebook siden, hvordan bruger vi den? Vi skal huske at lægge billeder op når vi har stævner – ikke billeder af dem der har fået medaljer 
eller holdfoto. Det er at sammenligne med et portræt – ikke tilladt. 
Kig billederne igennem og tjek at ingen ligner lort. 
Skriv evt. kort før tilmeldingsfristen – husk at få jer tilmeldt bla. bla. 
Til næste rep.møde skal alle tjekke ind og invitere kollegaer…. 

5  Evaluering af Forårsfestivalerne Rene – Odense er med på alle 3 igen næste år. Peter har lavet database ift mailadresser på 
foreningerne. Idrætsnetværket og Morten Bladt er stadig med. DSI betaler frokost? Rene havde 
også Ung Vest ind over til samarbejdsøvelser mv. – god synlighed. 
Randi – Dalum 6. årg. fortsætter. 
Tue – Tommerup – bruger pengene på det og er klar igen. 6., 7. og 8. årg. 
Kathrine – Svendborg – tager også et år mere. Prøver at få det væk fra andre aktiviteter. Koster 
lidt penge, men Svendborg kommune byder måske også ind. 
Åse - Fåborg Midtfyn– afholder ikke da de er for spredt og foreningerne svære at købe i gang. 
Årup – har mange foreningsdage spredt ud over året og holder derfor ikke Forårsfestival. 
Jan – Nyborg – 7. kl. forplejning koster og vil gerne fortsætte. Mette fra kommunen er en stor 
hjælp. 

6 Weekend kursus d. 13.-15. sep. – Hvem deltager? Deltagere: Rene, Randi, Jan, Kathrine og Tue deltager. Trine måske? Linket kan stadig bruges. 
Hvem kører: Jan eller Randi eller Rene? Fortsat kommunikation på konf. 

7 Planlægning af møder – husk kalender Forslag: 

• tirsdag d. 7. aug. kl. 16 

• 13.-15. sep. weekendkursus, 5-6 deltager 

• tirsdag d. 2. okt. (evt. sammen med Trekanten + DS) kl. 16.00 på Årup skole andre mulige 

datoer er onsdag den 3/10 eller torsdag den 4/10. AG finder forplejning – rigtig mad 😊 

• torsdag d. 8. nov. Kl. 16.00 ved Randi. 

• lørdag d. 8. dec. Kl. 14.00 møde og spisning/hygge kl. 17.00. 

• onsdag d. 16. jan. Kl. 16.00 hos Randi 

• mandag d. 18. feb. Kl. 17.00 hos Gitte 

• torsdag d. 14. marts rep.møde i Ullerslev. 

• tirsdag d. 23. april kl. 17.30 ved Jan til pizzaer, Kølstrup Bygade 64, 5300 Kerteminde. 
Rep.-møde i DSI landsplan den 26. april 2019 

• lørdag d. 15. juni sommermøde ved Tue kl. 14.00 møde og herefter hygge. 

8 Årshjul - O Gennemgås. Medaljer meldes til Randi – snarest. Husk at melde statistik med løbende. 
Idrætslærernes forum skal på årshjulet – maj. 
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9 Siden sidst - O Sommerferie – workshop idræt på tværs ved Randi sammen med Christian. 18. september – 
lærere, kommuner osv. Kæmpe volleyballstævne i Svendborg på Landsstævne pladsen den 12. 
september. Volleyball Danmark mfl.– 2. til 8. klasse. 50 baner. 

10 Evt. næste møde Vingstedcenteret: Jan, Åse, Trine og Kathrine. Randi undersøger…. 

Flagfootball 13. august Svendborg – ikke så mange tilmeldinger – måske en mulighed august 
2018.  

Aktivitetsdag på cykelbanen…. 

Tennis – Peter hvor langt er vi med det? Dansk tennis forbund har evt nogle midler? 

 

 

 

 

 

 

 


